众安在线财产保险股份有限公司 附加效能效用除外条款

注册号: C00017930922021102203273

(众安在线)(备-责任保险)【2021】(附) 118号

- 第一条 本附加险合同须附加于各种责任保险(以下简称"主合同")项下。
- **第二条** 本附加险合同与主合同相抵触之处,以本附加险合同为准。本附加险合同未约定事项,以主合同为准。主合同效力终止,本附加险合同效力亦同时终止;主合同无效,本附加险合同亦无效。

凡涉及本附加险合同的约定,均应采用书面形式。

第三条 对于被保险产品未完全实现其用途或未完全达到被保险人保证的使用水平或功能用途,导致的人身损害和/或财产损失(包括医治、减轻、防御、监控、侦查、消除或减少人身损害或财产损失的功能用途),无论该保证是明示的、默认的或声称的,保险人均不负责赔偿。

Zhongan Online P&C Insurance Co., Ltd. Efficacy Exclusion

Article 1 This endorsement is issued as part of the main policy.

Article 2 In case of any discrepancy or contradiction between this endorsement the main policy, this endorsement shall prevail.

Except as it expressly states, this endorsement does not (1) modify any of the terms and c onditions of the main policy, (2) modify the insurance period of the main policy.

If the main policy is invalid, this endorsement is invalid.

Anything modifies the terms and conditions of this endorsement shall be expressed in writing.

Article 3 The Policy does not cover any legal liability arising out of or in any way connected with the failure of any Product to fulfill a particular purpose or intended function or meet a particular level of performance, where the Insured has expressly or impliedly warranted or represented that the Product will fulfill such purpose or function (including purposes such as curing, alleviating, preventing, monitoring, detecting, eliminating or retarding "Bodily Injury" and/or "Property Damage") or meet such level of performance.